	WEBINAR

'Covid-19 Vaccine update: Expectations vs Reality’


In2Matrix invites you to attend a webinar on Thursday, 25th March at 15:00 (Moscow time).

During the webinar, the speakers will analyze the
availability and distribution of Covid-19 vaccines.


As this is an area of great importance and presents unique circumstances in which employers must balance employee rights with their overall safety and health when preparing a vaccine strategy.



This complimentary webinar is aimed at employers and will also cover a range of questions around Covid-19 vaccination including:
 

·           - Currently approved vaccines worldwide
·           - What employers should know about the vaccination process
· [bookmark: _GoBack]          - Is a mandatory vaccination programme generally permissible
·           - Can employers require employees to be vaccinated, and how far can they go to encourage vaccination
·           - Can employees refuse to be vaccinated


The event will be presented by Luc Jones, and moderated by Norman Uhde, Deputy CEO, Special Projects of In2Matrix Russia.


Speakers and the full agenda will be published shortly 




Attendance is free with a promotional code (enter during registration):  In2M


Please register here - https://www.in2matrix.ru/covid-19vaccineupdate



For any questions and general enquiries, please contact - hello@in2matrix.ru


	ВЕБИНАР

«Актуальные новости о вакцине от Covid-19: ожидания и реальность»

Компания Ин2Матрикс  приглашает на вебинар 25 марта 2021 года (четверг), 15:00.

В ходе вебинара спикеры проанализируют
доступность и преимущества использования вакцин против Covid-19.

На сегодняшний день это очень важный вопрос, в котором работодатели должны соблюсти баланс между правами сотрудников и их безопасностью и здоровьем.



Также будут освещаться и другие вопросы, касающихся вакцинации против Covid-19, в том числе:

- Вакцины, одобренные в настоящее время во всем мире
- Что работодатели должны знать о процессе вакцинации
- Допустима ли в целом программа обязательной вакцинации
- Могут ли работодатели требовать от сотрудников вакцинации 
- Могут ли сотрудники отказаться от обязательно вакцинации


Мероприятие будет представлять Люк Джонс, модератором выступит Норман Уде, заместитель генерального директора по специальным проектам In2Matrix в России.

Спикеры и полная повестка дня будут опубликованы позже



Посещение бесплатное по промокоду (введите при регистрации):

Зарегистрируйтесь здесь - https://www.in2matrix.ru/covid-19vaccineupdate



По любым вопросам и общим вопросам обращайтесь - hello@in2matrix.ru




